
P R O T O K O Ł  Nr X/2016 
z X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 26 stycznia 2016 r. 

 
 Obrady X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja odbyły się w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Nurcu-Stacji. 
 
 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz.1120. 
 
 Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 12 radnych. 
 
Radni obecni: 

 
1. Pan Olesiński Zbigniew Mirosław,  
2. Pan Wojtkowski Wojciech,  
3. Pani Paszkowska Bożena,  
4. Pan Szwed Mikołaj,   
5. Pan Szpański Jan,  
6. Pan Mieczysław Bartosiuk,                  
7. Pani Mudel Elżbieta,              
8. Pan Grzyb Kamil,   
9. Pan Weremczuk Mirosław,  
10. Pani Kozulko Małgorzata,  
11. Pan Kuźmiuk Roman, 
12. Pan Pachwicewicz Aleksander  
 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 
 
1 Pan Zenon Podbielski, 
2. Pan Jerzy Olesiuk, 
3. Pan Grzegorz Wiktoruk. 
 
Spoza Rady w sesji udział wzięli: 
 
1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt, 
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 
4/ Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Nurzec-Stacja, 
5/ Sołtysi. 
/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1. 
 
 Obradom X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy przewodniczyła Pani Bożena 
Paszkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy. 
 

Do punktu 1-go 
 

Przewodnicząca obrad otwierając obrady stwierdziła, iż na podstawie listy obecności w 
sesji uczestniczy 12 radnych, na ogólną liczbę 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym 
może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy. Następnie powitała Radnych Gminy 
Nurzec-Stacja oraz wszystkich obecnych. 
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            Pani Bożena Paszkowska - przewodnicząca obrad poinformowała, że protokół z IX 
sesji wyłożony były do wglądu radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do chwili obecnej 
nie wpłynęły uwagi do protokołu. Zapytała, czy są uwagi do protokołu z IX sesji Rady Gminy.  
 
 Uwag do protokołu z IX sesji Rady Gminy nie wniesiono. 
 
 W wyniku jawnego głosowania protokół z IX sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja został 
przyjęty jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 radnych. 
 

Do punktu 2-go: 
 

Przystępując do realizacji punktu: przyjęcie porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady 
Gminy Pani Bożena Paszkowska zapytała czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.  

 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy - wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad i 
rozpatrzenie dwóch projektów uchwał: tj.  
1) w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu Gminy Nurzec-Stacja do Stowarzyszenia 
„Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”. Konieczność podjęcia tej uchwały powstała 
w związku ze zmianą przepisów, które nie pozwalają reprezentować naszą gminę 
dotychczasowej osobie, którą była Pani Magdalena Miler Wawrzyniak. Zgodnie z zaleceniami 
przekazanymi przez biuro stowarzyszenia najlepszym rozwiązaniem jest powierzenie 
reprezentacji gminy wójtowi, gdyż wówczas nie trzeba udzielać upoważnień. 
2) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r.  
 
 Uwag do wnioskowanych zmian w porządku obrad nie wniesiono. 
 
 Przewodnicząca obrad Pani Bożena Paszkowska zaproponowała, aby proponowane do 
rozpatrzenia projekty uchwał wprowadzić do porządku obrad i w punkcie 6 rozpatrzyć zmiany 
w budżecie gminy na 2016 r., a w punkcie 7 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o 
przystąpieniu Gminy Nurzec-Stacja do Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania – Tygiel 
Doliny Bugu”. Natomiast dotychczasowe punkty proponowane w porządku obrad tj. 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych rozpatrzyć jako punkt 8, a sprawy różne w 
punkcie 9. Następnie zapytała, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
 
 Uwag do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono. 
 

W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku obrad Przewodnicząca obrad 
Pani Bożena Paszkowska poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz ze 
zmianami. 
 
 W wyniku jawnego głosowania porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty 
jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 radnych, w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Nurzec-Stacja. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia gminnej instytucji kultury w nieruchomość. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu Gminy Nurzec-Stacja do 

Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
9. Sprawy różne i wolne wnioski. 
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Do punktu 3-go:  

 
Informację o realizacji uchwał podjętych na IX sesji rady gminy oraz o realizacji zadań 

w okresie między sesjami tj. od 30 grudnia 2015 r. do 26 stycznia 2016 r. przedstawił Pan Piotr 
Jaszczuk – Wójt Gminy.  
/informacja w załączeniu/ Zał. Nr 2. 
 
Następnie poinformował o realizacji zadań: 
- Do dnia dzisiejszego Pan Wojewoda Podlaski nie ogłosił jeszcze ostatecznej listy 
rankingowej na dofinansowaniu do przebudowy dróg lokalnych. Od wstępnej listy odwołało 
się 33 gminy, z czego 13 odwołań zostało pozytywnie załatwionych. Nasz wniosek dotyczył 
przebudowy ul. Okrężnej, Świerczewskiego oraz ul. Tartacznej i Leśnej. Wstępnie został 
przyjęty na czwartym miejscu, co pozwala mieć nadzieję, że nie pozostanie poza listą o 
przyznanie dofinansowania. 
- W okresie międzysesyjnym na styku ulic Wodociągowej i Młyńskiej wydarzył się dość 
poważny pożar budynku mieszkalnego, który w niewielkim stopniu ma uregulowany stan 
prawny. W budynku tym mieszkała rodzina 10 osobowa, w tym 8 dzieci, w wieku od 8 
miesięcy do 13 lat. Tymczasowo rodzina ta została umieszczona w mieszkaniu w Ośrodku 
Zdrowia w Nurcu-Stacji. Obecnie dzięki Panu Markowi Bobel Wicestaroście Siemiatyckiemu, 
który włączył się do akcji i pomógł w załatwieniu niektórych spraw, rodzina poszkodowana w 
pożarze ma już zawartą umowę z Agencja Mienia Wojskowego na wynajem mieszkania. 
Rodzina ta ma również złożyć dokumenty na wykupienie mieszkania. Dzięki darczyńcom 
środki finansowe na zakup mieszkania, w pełnej wysokości już zostały zgromadzone na 
koncie. 
- Dzisiejsza sesja poświęcona jest uregulowaniu stanu prawnego, aby GOUK mógł składać 
wniosek o dofinansowanie z programu infrastruktur bibliotek 2016-2020 do remontu dworca 
PKP. Zgodnie z zasadami wniosek może składać tylko GOUK, natomiast gmina nie może 
składać wniosku. Nadmienił, iż mamy nadzieję, że otrzymamy dofinansowanie do realizacji 
wnioskowanego zadania, chociaż jest tych środków niewiele, bo tylko 30 mln zł do 
rozdysponowania w skali całego kraju. Wsparcie z tego programu jest dość wysokie, bo 75% 
kosztów, które obejmują jednocześnie wyposażenie, takie jak stoły krzesła, regały, 
wyposażenie multimedialne itp. Wkładem własnym gminy może być wartość gruntu, wartość 
budynku. Korzystając z tego dofinansowania przyjmujemy pewne obowiązki polegające na 
utrzymaniu przez okres 5 lat biblioteki na nieco wyższym standarcie polegającym na zakupie 
książek oraz prasy skierowanej do każdej grupy wiekowej. Wstępnie wyliczyliśmy, że przez 
okres pięciu lat z budżetu gminy musimy dofinansować około 80 tys. zł 
- Poinformował, że w terminie do 29 lutego br jest nabór wniosków o dofinansowanie w 
ramach programu ochrony dziedzictwa narodowego. Dofinansowanie z tego programu jest w 
wysokości 85% kosztów, bez wyposażenia. Mając na uwadze, że nie mamy pewności 
pozytywnego załatwienia naszego wniosku z programu infrastruktur bibliotek dodatkowo 
będziemy również składać wniosek o dofinansowanie z tego programu.  
 
 Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 
 

Do punktu 4-go: 
 

Interpelacje i zapytania radnych: 
 
1/ Radny, Pan Mirosław Weremczuk– wnioskował o uruchomienie sanitariatów w rejonie 
dworca PKP, które zostały zamknięte prawdopodobnie przez władze PKP, ewentualnie 
rozważenie możliwości innego rozwiązania tego problemu. Nadmienił, iż bardzo ładnie 
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zagospodarowano park w centrum Nurca jako wizytówkę gminy, to należy również 
zabezpieczyć centrum tej miejscowości w sanitariaty. 
 

Do punktu 5-go: 
 

Projekt uchwały w sprawie wyposażenia gminnej instytucji kultury w nieruchomość 
przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 
 
D y s k u s j a: 

 
Radny, Pan Mirosław Weremczuk – zapytał, czy po przekazaniu budynku dla GOUK będzie 
zapewnione pomieszczenie dla podróżnych? 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt wyjaśnił, iż od strony południowej, przewidziane jest pomieszczenie 
na poczekalnię dla podróżnych, do którego jest oddzielnie wejście. Nadmienił, iż przy 
przyjęcie budynku od PKP w akcie notarialnym jest zapis, że przynajmniej jedno 
pomieszczenie zostanie przeznaczone na poczekalnię dla podróżnych. 
 
 Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodnicząca obrad poddała pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie wyposażenia gminnej instytucji kultury w 
nieruchomość. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 radnych 
Rada podjęła uchwałę w sprawie wyposażenia gminnej instytucji kultury w nieruchomość.  
/Uchwała Nr X/61/2016 w załączeniu/. Zał. Nr 3. 
 

Do punktu 6-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. przedstawiła Pani Maria 
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  
 
 Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodnicząca obrad poddała pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r.. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 radnych 
Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r.. 
/Uchwała Nr X/62/2016 w załączeniu/. Zał. Nr 4. 
 

Do punktu 7-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu Gminy Nurzec-Stacja do 
Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu” przedstawił Pan Krzysztof 
Staniszewski – Sekretarz Gminy.  
 
D y s k u s j a: 
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Radny, Pan Mirosław Weremczuk – zapytał, czy gmina będzie składała wnioski o 
dofinansowanie za pośrednictwem Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny 
Bugu”. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, iż środki finansowe z niektórych programów są możliwe 
do pozyskania tylko za pośrednictwem Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania – Tygiel 
Doliny Bugu”. Z poprzedniego rozdzielnictwa dokonano remontu niektórych świetlic oraz 
otrzymaliśmy dofinansowanie do imprezy „Dzień Nurca”. W przyszłości, możliwe, że w roku 
2016 będziemy składali wnioski o dofinansowanie do instalacji zestawów solarnych, których 
dla naszej gminy przewidziano 200 sztuk oraz na budowę świetlicy w Żerczycach. Odnośnie 
instalacji zestawów solarnych u osób prowadzących działalność gospodarczą poinformował, że 
mogą oni składać wnioski indywidualnie. 
 
 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodnicząca obrad poddała pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu Gminy Nurzec-Stacja 
do Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 radnych 
Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu Gminy Nurzec-Stacja do 
Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”. 
/Uchwała Nr X/63/2016 w załączeniu/. Zał. Nr 5. 
 

Do punktu 8-go: 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – udzielił odpowiedzi na wniosek Radnego, Pana Mirosława 
Weremczuka dotyczący uruchomienia sanitariatów w rejonie dworca PKP. Poinformował, że 
toalety przy dworcu PKP są ich własnością. W związku z tym, że mieszkańcy nie dbają o 
porządek w toaletach PKP zmuszone było do ich zamknięcia. Po remoncie dworca toalety 
zostaną uruchomione w tym budynku. Na okres przejściowy należałoby rozważać 
ewentualność ustawienia toalet przenośnych tzw. toi toi. W chwili obecnej trudno jest 
przewidzieć czy zdadzą one egzamin.  
 
 Uwag do udzielonej odpowiedzi nie wniesiono. 
 

Do punktu 9-go: 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Radny, Pan Aleksander Pachwicewicz – wnioskował o odśnieżanie chodników w 
miejscowości Żerczyce. Wniosek swój uzasadniał, tym, że w miejscowości tej jest dość duży 
ruch samochodowy. Mieszkańcy w wielu przypadkach są osobami starszymi i nie zawsze są w 
stanie odśnieżyć chodnik. Poruszanie się pieszych po jezdni stwarza zagrożenie. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, że w roku ubiegłym jak i bieżącym nie było zbyt 
dużych opadów śniegu, aby zachodziła konieczność odśnieżania chodników. Skoro jest taka 
potrzeba postaramy się odśnieżać. 
 
Radny, Pan Roman Kuźmiuk – wnioskował o odśnieżanie drogi w miejscowości Stołbce. 
Odśnieżana jest droga od szkoły w Siemichoczach w kierunku drogi powiatowej, od strony 
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miejscowości Werpol odśnieżany jest droga powiatowa w kierunku tzw. dalszych Stołbc. 
Pozostaje około 1 km drogi powiatowej, której nikt nie odśnieża, a niektórzy mieszkańcy nie 
mają możliwości przejazdu. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, że jeśli będzie taka sytuacja to należy zgłaszać do 
Urzędu i wówczas będziemy interweniować. Nadmienił, iż jeśli są obfite opady śniegu to 
zarówno powiat jak i gmina nie jest w stanie odśnieżyć wszystkich dróg jednocześnie, dlatego 
ustalona jest kolejność utrzymania dróg na poszczególnych odcinkach. 
 
Pan Jerzy Pytel – Sołtys Sołectwa Wólka Nurzecka – wnioskował, o zawarcie porozumienia z 
powiatem, aby podczas odśnieżania drogi powiatowej odśnieżać również drogę gminną. 
Obecnie droga powiatowa jest odśnieżana, natomiast gminna nie, co powoduje niezadowolenie 
mieszkańców. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, że trudno jest odśnieżać poszczególne odcinki dróg 
gminnych podczas odśnieżania dróg powiatowych. Drogi powiatowe w większości są drogami 
dojazdowymi do poszczególnych miejscowości, dlatego powinny być odśnieżone w pierwszej 
kolejności. Odśnieżanie poszczególnych dróg gminnych, wydłuży czas wykonania zadania.  
 
Radny, Pan Roman Kuźmiuk – zapytał, co z internetem, kiedy będzie już funkcjonował. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, o działaniach związanych z uruchomieniem 
funkcjonowania sieci internetowej. 
 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Bożena Paszkowska zamknęła obrady X sesji Rady Gminy. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:                                                                       Wiceprzewodnicząca Rady 
 
Eugenia Naumiuk                                                                       Bożena Paszkowska 
 


